
Delegatska vprašanja

Na skupnem zasedanju vseh
treh zborov občinske skupš-
čine 6. julija so bila postav-
ljena naslednja delegatska
vprašanja:

# KS Zadvor je obvestila
skupščino, da je lovska družina
Pugled zagradila javno pot
V Razore z jekleno zapornico
in s ključavnico ter postavila
znak prepovedan promet.
S tem je onemogočila dostop
na zemljišča tudi tistim lastni-
kom, ki imajo tu parcele. Že-
lijo odgovore na vprašanja: za-
kaj zapora. zakaj niso prosili za
soglasje in ali lahko krajani
upajo na njeno odstranitev?

• Krajane Vevč in Zgor-
njega Kašlja moti hrup z ran-
žirne postaje. Zanima jih. če
ŽG predvideva uvajanje so-
dobnejših komunikacijskih
sredstev za dajanje navodil in
razvrščanje voz. Zelijo tudi in-
formacijo o poteku del na
Grajzerjevi ulici, ki jih vodf
ZIL, tozd Urejanje stavbnih
zemljišč. Dela so zdaj zastala,
krajani pa so nezadovoljni, saj
je cesta bila pred tem asfalti-
rana. zdaj pa je makadamska.
Radi bi tudi vedeli, kdo izvaja
nadzor nad deli.

• Delegacija Bizovika je
prosila za obrazložitev, zakaj
ni bil opravljen usklajevalni
postopek glede odločbe o ugo-
tovitvi splošnega družbenega
interesa za gradnjo športno re-
kreacijskega centra v Bizoviku,
glede na to, da sta zbor krajev-
nih skupnosti in zbor združe-
nega dela odločila o tem vsak
drugače.

# Iz Kodeljevega je po-
novno prišlo vprašanje o plini-

filaciji njihovega kraja, zahte-
vajo pa tudi pojasnilo, kdaj bo
urejena Okiškega ulica. Ureja-
nje se namreč vleče že vrsto
let.

# Vse tri krajevne skupno-
sti Štepanjskega naselja so
imele več konkretnih delegat-
skih predlogov, med njimi tudi
željo. da se v ptt enoti Štepanj-
sko naselje uvede tudi do-
stavna služba.

• Peta konferenca delega-
cij zbora združenega dela Ju-
lon je zahtevala. naj se umakne
pred nedavnim postavljena za-
pora na koncu Letališke ceste
in tako spet omogoči povezava
z okolico.

0 Glasovi s klopi, ni bilo
ugotovljeno. kdo, pa so dodali.
naj se ob Letališki cesti naredi
tudi kolesarska steza. proga
številka 2 pa naj tudi v prihod-
nje ne vozi le ob konicah. mar-
več ves dan. saj je v tej coni
zaposlenih okoli 9 tisoč delav-
cev.

• Delegacija Gradisa bi
rada izvedela. čigava skrb je
urejanje zelenic (zdaj zanemar-
jenih) ob Letališki cesti.

# Zbori občinske skupščine
so sklenili, da bodo delegatsko
vprašanje KS Zadvor, ki se na-
naša na parkime povrSine
v centru Ljubljane, posredovali
mestni skupščini. Krajani Zad-
vora ugotavljajo, da je po-
poldne v mestu vse več privili-
giranih parkirišč. Nove oz-
načbe so v nasprotju z označ-
bami na tablah. Kdo in po ka-
terem odloku odtujuje te javne
prometne povrSine. sprašujejo.

D. J.


